
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
2.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 16.12.2014     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 41 0 0
Vedoucí odborů MMK 8 8
Ostatní a hosté 18

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 41 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Nejdříve bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Řekl, že z jednání zastupitelstva města se omluvil v průběhu jednání Ing. Dalibor Závacký. 
Oznámil, že z důvodu poruchy hlasovacího zařízení bude hlasováno ručně, pro sčítání hlasů byly určeny tyto 
sčitatelky: paní Vladislava Wiewiórková, Petra Klapsiová a Jitka Korzonková. Jako hlavní sčitatelku určil Ing. Blanku 
Rychlou. Zpracováním zápisu z 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou, u které byl 
rovněž k nahlédnutí zápis z ustavujícího. zasedání ZM konaného dne 04.11.2014, který byl ověřeny bez připomínek. 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli zápisu byli schváleni: Ing. Petr Mikula a pan 
Vladimír Kolek. Tím byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 1 (usnesení ZM č. 12 ( pro 41, proti 0, 
zdrželo se 0).

                 
Než bylo přistoupeno k procedurálním otázkám, nejdříve Ing. Antonín Janík, který nebyl přítomen na ustavujícím 
zasedání ZM dne 04.11.2014, složil k výkonu funkce člena zastupitelstva města dle § 69 dost. 2 zákona o obcích, 
předepsaný slib. Primátor upozornil, že ve smyslu téhož zákona odmítnutí slibu nebo složení slibu s výhradou, má 
za následek ztrátu mandátu. Slib, který přečetla JUDr. Olga Guziurová, MPA, vedoucí Odboru organizačního MMK, 
složil Ing. Janík před zastupitelstvem města, potvrdil ho slovem „slibuji“ a svým podpisem na připravené listině.

Předsedající uvedl, že v programu 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám: 
Na základě dohody politických klubů bylo navrženo stažení bodu programu č. 19 – „Pokyny pro zpracování 
návrhu Územního plánu Karviné“. O předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 12

Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - dále sdělil, že z důvodu změn, které nebylo možné do materiálu již zapracovat, navrženo stažení 
bodu programu č. 32 - „Nabytí pozemků - ČR ÚZSVM“. O předloženém návrhu nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 12

Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy, připomínky. Protože tomu tak 
nebylo, nechal o navrženém programu 2. zasedání ZM hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 41
PROTI : 0
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ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 12

Návrh byl schválen.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel stanovených 
zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. 
Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen při jednání orgánu územního samosprávného celku, ve 
kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, 
jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma, a nebo má-li na 
věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. Oznámení podává příslušný 
veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než orgán 
přistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí zápisu z jednání. 

1)   Jednací řád Zastupitelstva města Karviné
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, který zapracoval do Jednacího řádu ZM 
předložené připomínky s tím, že rada města projednala materiál na své schůzi dne 03.12.2014 a doporučila 
zastupitelstvu města vydat Jednací řád ZM dle přílohy č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. M. Heisigová - občanka města - poděkovala za to, že dojde ke změně JŘ ZM s tím, že tato změna bude k 
prospěchu věci. Požádala o mírnou úpravu, a to v bodě 7.10., kde byly navrženy dvě možné varianty. Varianta č. 2 
navrhovala vystoupení občana v délce 10 minut a další dvě vystoupení v délce max. 3 minut. Považovali to za velmi 
prospěšné, protože vystoupení ze strany občana k projednávanému bodu je někdy nutné doplnit. Požádala, zda by 
se k tomuto bodu dalo připojil i pořizování videozáznamů, které bylo zařazeno pod bod 13.2., což bylo myšleno jako 
návrh varianty č. 3. Podala proto návrh, aby došlo ke spojení varianty č. 2 a č. 3 s tím, že videozáznam by byl 
následně umístěn na webových stránkách města.
p. T. Hanzel - řekl, že všechny předložené návrhy na změnu JŘ ZM byly diskutovány napříč politickým spektrem s 
tím, že rada města doporučila ke schválení variantu č. 1.
p. M. Heisigová - občanka města - dodala, že všechny návrhy, tedy pořizování videozáznamu, ve variantě č. 1 
zohledněno nebylo.
p. T. Hanzel - dodal, že tento návrh byl uveden ve variantě č. 3 s tím, že o protinávrhu paní Heisigové (varianta č. 4) 
nechá hlasovat.
Bc. M. Gill - občan města - souhlasil s návrhem, který předložila paní Heisigová, tedy spojení varianty č. 2 a č. 3, 
což považoval za nejlepší řešení. Z důvodové zprávy materiálu je však zřejmé, že radou města byla doporučena ke 
schválení pouze varianta č. 1, která nezohledňuje pořizování videozáznamů. Dodal, že varianta č. 2 a č. 3 byla 
předložena jen proto, aby měli občané pocit, že se o něčem jedná. Dále se dočetl, že pokud bude pořizován 
videozáznam ze zasedání ZM, zvukový záznam bude zlikvidován. Pokud však nebude schváleno pořizování 
videozáznamu, nemohl souhlasit s likvidací zvukového záznamu, který je dle JŘ ZM pořizován pro vypracování 
zápisu ze zasedání ZM. Řekl, že není jediným, kdo si ho chodí na radnici vyzvednout, aby mohl, kromě schválených 
ověřovatelů zápisu, zkontrolovat, zda nejsou v zápise nějaké nesrovnalosti. Měl za to, že pořizování videozáznamu 
ze zasedání ZM, např. po vzoru města Plzeň, by mělo být povinností nejen z archivačního, ale i z historického 
hlediska. Rovněž občané, kteří se nemohou zasedání ZM zúčastnit, by se mohli zpětně na průběh jednání podívat.
p. J. Adámek - občan města - souhlasil s návrhem, aby se zasedání ZM konala v odpoledních hodinách od 16:00 
hodin. Dále nesouhlasil s likvidací zvukového záznamu ze zasedání ZM po roce, navrhl likvidaci záznamů až po 4 
letech (po ukončení volebního období) - bod č. 13.2. Dodal, že v průběhu zasedání ZM by zákaz používání 
mobilních telefonů měla dodržovat také RM.
p. T. Hanzel - nechal hlasovat o protinávrhu pana Adámka, kterou označil jako (variantu č. 5).

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 0
PROTI : 30
ZDRŽEL SE : 11 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - protože protinávrh pana Adámka (varianta č. 5) nebyl schválen, nechal hlasovat o protinávrhu paní 
Heisigové, který byl totožný s návrhem Bc. Gilla (varianta č. 4). 
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HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 14
PROTI : 24
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - nechal hlasovat o návrhu, který doporučila rada města, a to o variantě č. 1. 

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 28
PROTI : 6
ZDRŽEL SE : 6 usnesení č. 13

Návrh byl schválen.

2)   Termíny konání schůzí RM a zasedání ZM na rok 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zastupitelstvu města byly předloženy na 
vědomí schválené termíny konání schůzí Rady města Karviné na rok 2015 a návrh na schválení termínů konání 
zasedání zastupitelstva města pouze na I. pololetí 2015. Je navrhováno schválit konání těchto zasedání v 
odpoledních hodinách, a to ve čtvrtky v 17:30 hodin. K této změně bylo přistoupeno na základě opakovaných návrhů 
a námětů občanů města, kdy jejich argumenty byly takové, že zasedání zastupitelstva města v odpoledních 
hodinách se bude zúčastňovat více občanů. Po vyhodnocení účasti občanů na zasedáních v I. pololetí budou 
navrženy ke schválení termíny zasedání zastupitelstev do konce roku 2015. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Mgr. I. Hudzietzová - za hnutí ANO 2011 podala protinávrh, aby se zasedání ZM konala ve čtvrtky, a to od 
16:00 hodin. 
p. T. Gallik - měl technichou poznámku, že konání ZM v 16:00 hodin je brzo s tím, že z pracovních důvodů mu 
vyhovuje termín v 17:30 hodin.
p. T. Hanzel - dodal, že tento termín navrhla rada města, protože většina lidí chodí do práce, má úřední hodiny do 
17:00 hodin s tím, že, v některých zaměstnáních jsou úřední hodiny i mimo pondělí a středy. Tedy každý, kdo bude 
mít zájem, má možnost na zasedání ZM přijít. Jakékoliv posouvání času dozadu by znameno, že nebyl zájem 
zasedání ZM konat v odpoledních hodinách.
Bc. Gill - občan města - připojil se k návrhu hnutí ANO 2011, a to konat zasedání ZM od 16:00 hodin, jelikož se 
jedná o testovací období na půl roku. Měl za to, že konat zasedání ZM v navrženém čase je účelové, aby výsledek 
dopadl špatně a vše se mohlo vrátit do starých kolejí. Vedení města to určitě popře, protože prý nechtějí 
diskriminovat občany, kteří odpoledne pracují, přestože poslední dvě volební období to bylo vedení města jedno, 
tedy že 90% občanů pracuje v dopoledních hodinách.
p. T. Hanzel - protože další návrhy nebyly podány, nechal hlasovat o protinávrhu Mgr. Hudzietzové s tím, že 
návrh Bc. Gilla byl s tímto návrhem totožný.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 13
PROTI : 24
ZDRŽEL SE : 4 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - protože protinávrh nebyl schválen, nechal hlasovat o původním návrhu na usnesení bodu 
programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 28
PROTI : 0
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ZDRŽEL SE : 13 usnesení č. 14

Návrh byl schválen.

3)   Svěření úkolů uvolněným členům ZM Karviné a neuvolněnému členovi ZM Karviné, stanovení pořadí 
náměstků při zastupování přimátora v době jeho nepřítomnosti
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Dle ustanovení § 104 odst.1 zákona o 
obcích může zastupitelstvo obce svěřit náměstkům primátora některé úkoly. V souladu s tímto ustanovením byly 
předloženy návrhy na svěření těchto pravomocí a úkolů v oblastech uvedených v důvodové zprávě materiálu. K 
předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 15

Návrh byl schválen.

4)   Personální obsazení výborů Zastupitelstva města Karviné pro volební období 2014 - 2018
p. T Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, který předložil zastupitelstvu města návrh 
na personální obsazení jednotlivých výborů ZM Karviné na volební období 2014 - 2018 s účinností od 01.01.2015. K 
předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 4 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 16

Návrh byl schválen.

5)   Stanovení pro rok 2015 náhrady výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce členům ZM Karviné, 
kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolněni
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Rada města projednala návrh a doporučila 
zastupitelstvu města stanovit pro rok 2015 náhradu ve výši 150,-- Kč/hod. Ta bude poskytována na základě podané 
žádosti, která byla přílohou materiálu. Dodal, že žádost lze odevzdat na zasedání ZM nebo nejpozději počátkem 
nového kalendářního roku na oddělení kanceláře primátora. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 5 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č.12
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 17

Návrh byl schválen.

6)   Stanovení měsíční odměny neuvolněnému členovi ZM Karviné Bc. Miloslavu Pawlicovi
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p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Rada města Karviné jmenovala s účinností 
od 01.12.2014 do funkce předsedy komise pro zajištění přípravy a průběhu zkoušek provozovatelů a řidičů 
taxislužeb člena ZM Bc. Miloslava Pawlicu. Od tohoto data je mu navrženo stanovit měsíční odměnu ve stejné výši, 
jako byla poskytována předsedům komisí v minulém volebním období. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 6 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 18

Návrh byl schválen.

7)   Rezignace přísedící Okresního soudu v Karviné paní Anny Krajčíkové
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační s tím, že Okresní soud v Karviné oznámil 
rezignaci přísedící paní Anny Krajčikové, která tak učinila na základě stanovených zákonů ze zdravotních důvodů. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 7 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 19

Návrh byl schválen.

8)   Převod majetku ICT na CITKa
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. V příloze materiálu byl uveden majetek, jež 
má být převeden do správy příspěvkové organizaci Centrum ICT Karviná a který bude nadále užíván městem. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 8 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 29
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 11 usnesení č. 20

Návrh byl schválen.

9)   Změna OZV č. 11/2012 o místním poplatku za komunální odpad
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí odboru JUDr. Olgu Guziurovou, MPA, které předal slovo.
JUDr. O. Guziurová, MPA - vysvětlila,že v OZV dochází ke změně v čl. 3, a to z důvodu znovuzavedení ohlašovací 
povinnosti pro všechny skupiny poplatníků. Dosavadní stav, kdy nebyla ohlašovací povinnost stanovena pro skupinu 
poplatníků s vazbou na jejich pobyt, vycházel z předpokládané možnosti získávat informace nezbytné pro správné 
stanovení poplatkové povinnosti ze základního registru osob a informačního systému evidence obyvatel a cizinců. 
Skutečnost však nepřinesla očekávané výsledky a výrazně ztížila činnost Odboru ekonomického, který pro řádnou 
správu tohoto poplatku potřebuje pravidelné aktualizace změnových údajů u početně velké skupiny poplatníků, 
čehož nebylo prostřednictvím registrů možno dosáhnout, a proto se pro získání informací o rozhodných 
skutečnostech pro placení poplatku opětovné zavádí ohlašovací povinnost pro všechny skupiny poplatníků. Dále se 
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mění čl. 4, bod 4.2, který se aktualizuje dle skutečných nákladů obce na sběr a svoz netříděného komunálního 
odpadu předchozího kalendářního roku.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. A. Barák - podal návrh do budoucna řešit systémově zrušení místního poplatku za komunální odpad v případě 
občanů, kteří mají v Karviné pouze přechodné bydliště nebo jsou pracovně mimo Karvinou 90 dní.
Ing. R. Piatková, MPA - vysvětlila, že již dříve toto osvobození od poplatku v OZV bylo zakomponováno s tím, že 
lidé, kteří pracují nebo studují v zahraničí, měli tuto skutečnost na úřad nahlásit. Nebylo však možné telefonicky 
nebo jiným způsobem ověřit, zda jsou tato potvrzení pravdivá a dokazování tak byla velmi složitá. Proto byla tato 
výjimka zrušena.
Ing. O. Brdíčko - vznesl dotaz, zda město vymáhá pohledávky za místní poplatek za komunální odpad, který vznikl 
za nezletilé dítě, od 18 let u těchto dětí nebo je pohledávka vymáhána po rodičích. Ddoporučil zpracovat materiál, 
který by změnil systém vymáhání pohledávek za místní poplatek za komunální odpad u nezletilých (umístěných 
např. v dětských domovech) neuhrazený rodiči, v případě dovršení jejich zletilosti. Navrhl, aby byla pohledávka 
uhrazena rodiči dítěte.
Bc. M. Pawlica - měl za to, že rodiče jsou povinni tento poplatek za dítě platit, ale pokud je dítě umístěno v zařízení 
(např. dětský domov), platí poplatek za ně stát s tím, že rodiče musí tuto skutečnost na úřadě oznámit. V opačném 
případě roste dluh a penále.
Ing. R. Piatková, MPA - potvrdila, že je tomu tak, že dětské domovy jsou od platby poplatku za děti osvobozeny, 
pokud rodiče však tuto povinnost nesplní, dítě zadluží.
p. T. Hanzel - protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 9 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 21

Návrh byl schválen.

10)   Směrnice pro nakládání s peněžitými pohledávkami
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádál 
vedoucí odboru JUDr. Olgu Guziurovou, MPA, které předal slovo.
JUDr. O. Guziurová, MPA - řekla, že uvedená směrnice stanovuje kompetence a postupy pro nakládání s 
peněžitými pohledávkami SMK (např. vznik, zánik, prominutí, postupy při vymáhání pohledávek), a to jak 
pohledávkami ze samostatné, tak i přenesené působnosti. Směrnice upravuje postupy a lhůty pro správce 
pohledávek a vymáhající odbory a určuje správné postupy ve vztahu k účetnictví SMK. Zakotvuje povinnost 
vymáhajících odborů předkládat prostřednictvím OE zastupitelstvu města jednou ročně zprávu o stavu pohledávek, 
včetně informací o pohledávkách zaniklých ze zákona.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 10 hlasovat.

HLASOVÁNÍ :  17
PRO : 41
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 22

Návrh byl schválen.

11)   Plnění rozpočtu statutárního města Karviné za I. - III. čtvrtletí 2014
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. K předložené zprávě otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č.11 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 13 usnesení č. 23

Návrh byl schválen.

12)   Mezitímní účetní závěrka statutárního města Karviné sestavená k 30.09.2014
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období předkládá 
zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních závěrek a interní 
auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a kontrol za uvedené období. 
K předložené zprávě otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č.12 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 13 usnesení č. 24

Návrh byl schválen.

13)   Návrh rozpočtu statutárního města Karviné na rok 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. O úvodní slovo k tomuto materiálu, 
doplněné krátkou prezentací, požádal vedoucí odboru Ing. Romanu Piatkovou, MPA, které předal slovo.
Ing. R. Piatková, MPA - uvedla materiál krátkou prezentací, která byla písemně doložena k zápisu. Sdělila, že návrh 
rozpočtu byl doporučen ke schválení Radou města Karviné na mimořádné schůzi konané 26.11.2014. Zveřejněn byl 
na úřední desce od 26.11.2014 s upozornění na možnost podávat připomínky na Odbor ekonomický do 10.12.2014 
a po tomto termínu již jen na jednání zastupitelstva. Žádné připomínky nebyly podány. Provedla srovnání 
souhrnných údajů roku 2014 s navrhovaným rokem 2015 v procentech. Strukturu zdrojů rozpočtu města tvoří: 
příjmy - 82 %, dotace - 4% a zapojení prostředků z minulých let - 14 %. Strukturu výdajů tvoří: běžné výděje - 71 %, 
kapitálové výdaje - 20 % a splátky úvěrů - 9 %. Dále uvedla správce výdajů podle jednotlivých odborů včetně splátek 
úvěru. Na dotazy byla připravena odpovídat. 
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - podal návrh, aby byla z položky určené na revitalizaci města převedena částka 1,5 mil. Kč na 
posílení dotace ČSAD, a.s., neboť se chystá předložit ke schválení RM a následně ZM materiál týkající se zavedení 
bezplatné dopravy pro žáky a studenty. 
p. J. Adámek - řekl, že návrh rozpočtu konzultoval se zkušenými ekonomy z Karviné. Vzhledem k tomu, že k tvorbě 
rozpočtu měl určité výhrady a připomínky, podal návrh, aby v souvislosti s přípravou návrhu rozpočtu města na rok 
2016 byla vedena širší rozprava s občany a také se zkušenými ekonomy města. Dále doporučil, aby z přebytku 
hospodaření města byla vyčleněna částka ve výši cca 1 – 1,5 mil. Kč na řešení sociálních záležitosti ve městě. Jako 
konkrétní příklad uvedl provedení rekonstrukce MŠ U Slona v Karviné-Hranicích. Řekl, že budova MŠ je rozdělena 
na dvě části s tím, že v jedné části je provozováno restaurační zařízení. Navrhl, aby z nájmu této části budovy byla 
hrazena revitaliziace zahrady a úprava vstupu do MŠ. Dodal, že návrh rozpočtu na rok 2015 byl připraven tzv. 
politicky. Domníval se, že peníze by měly být lépe využity ve prospěch občanů města.
p. T. Hanzel - řekl, že část budovy MŠ, o které hovořil pan Adámek, není v majetku města. Protože byla prodána, 
není možné z nájmu nic revitalizovat.
p. J. Adámek - podal protinávrh, a to realizovat revitalizaci MŠ U Slona v Karviné-Hranicích z přebytku hospodaření 
města za rok 2014, o kterém by mělo být hlasováno.
p. T. Hanzel - sdělil, že požadavek pana Adámka bude řešen na ZM v měsíci dubnu 2015, a to v rámci projednávání 
přebytku hospodaření města.
Ing. O. Brdíčko - podal protinávrh, který byl předjednán na kulatém stole, že v rámci rozpočtové úpravy bude 
provedena změna, a to z návrhu rozpočtu vypuštěna regenerace domů v Karviné-Novém Městě tř. Družby č. p. 
1203 – 1206 a místo toho provedena jejich demolice, která bude finančně méně nákladná. V této souvislosti 
doporučil navýšit dotaci ČSAD, a.s. o 1,5 mil. Kč.
p. T. Hanzel - protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o protinávrhu Ing. Brdíčka 
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hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 6
PROTI : 24
ZDRŽEL SE : 11 usnesení č.          

Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - řekl, že protinávrh Ing. Brdíčka nebyl schválen. Jeho požadavek bude řešen rozpočtovou úpravou s 
tím, že z návrhu rozpočtu bude vypuštěna regenerace uvedených domů a provedena jejich demolice. 
Nechal hlasovat o původním návrhu na usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 28
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 13 usnesení č. 25

Návrh byl schválen.

14)   Terénní práce Karviná 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí odboru Mgr. Martinu Smužovou, které předal slovo.
Mgr. M. Smužová - sdělila, že terénní práce je vnímána jako klíčová aktivita pro přímou práci s klientem v sociálně 
vyloučených lokalitách města. Statutární město Karviná prostřednictvím této dotace zajistí částečné pokrytí výdajů 
spojených se zabezpečením pracovního místa a činnost 4 terénních pracovníků, kteří pracují na dohodu o pracovní 
činnosti v rozsahu 80 hodin měsíčně od 01.01.2015 do 31.12.2015. O poskytnutí dotace rozhoduje vedoucí Úřadu 
vlády ČR na základě doporučení výběrové komise. Maximální výše dotace na jednoho terénního pracovníka činí 
250.000,-- Kč, při zaměstnání jednoho terénního pracovníka na plný pracovní úvazek po celý kalendářní rok. Dotace 
může být poskytnuta maximálně do výše 70 % rozpočtovaných nákladů schváleného projektu, úhradu zbylých 30 % 
nákladů je povinen zajistit příjemce ze svých zdrojů. Požadavek na finanční prostředky určené k pokrytí terénní 
práce je již zohledněn v rozpočtu Odboru sociálního pro rok 2015. Požadovaná dotace na jednoho terénního 
pracovníka představuje částku 91.000,-- Kč se spoluúčastí obce 39.000,-- Kč.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 14 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 26

Návrh byl schválen.

15)   Řešení protidrogové problematiky ve městě Karviná
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucí odboru Mgr. Martinu Smužovou, které předal slovo.
Mgr. M. Smužová - sdělila, že Občanské sdružení NET, které provádělo kontaktní a poradenské služby v oblasti 
drogové problematiky, ukončilo bez jakéhokoliv předchozího upozornění k 31.08.2014 svou činnost. Jednalo se o 
sociální službu, která byla poskytována ambulantně. S ohledem na důsledky, které by mohly nastat v případě 
neexistence takovéto služby, zejména v souvislosti s případnými zdravotními riziky pro širší veřejnost, bylo nutné 
tuto situaci ve městě řešit. Odbor sociální reagoval na vzniklou situaci, aby zajistil poskytování odborných sociálních 
služeb, oslovením organizací, které v našem městě již působí a zabývají se podobnou problematikou. Na základě 
našeho oslovení nabídla Slezská diakonie možnost rozšířit dosavadní služby STREETWORK ON LINE, terénní 
program, které jsou pro cílovou skupinu děti a mládež ve věku od 6 do 26 let o další cílovou skupinu. Předmětem 
služby bude zajištění práce v terénu, sběr injekčního materiálu ve vytipovaných lokalitách, základní sociální a 
zdravotní poradenství v rámci terénu, krizová intervence. Podmínkou rozšíření registrace sociální služby je 
deklarace o spoluúčasti obce, formou poskytnutí dotace na oprávněnou provozní ztrátu. Pro terénní sociální služby 
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činí minimálně 20 %. V případě Slezské diakonie terénního programu Streetwork On-Line se jedná o částku 
150.000,-- Kč z celkových nákladů 750.000,-- Kč, které jsou nezbytné pro zajištění služby dvěma pracovníky.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 15 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 27

Návrh byl schválen.

16)   Návrh na změnu usnesení č. 692 z 24. ZM Karviné konaného dne 21.01.2014 - Program prevence 
kriminality statutárního města Karviné na rok 2014
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byla Městská policie Karviná. Změna usnesení je navržena z 
důvodu nerealizace projektu Občanské sdružení NET s tím, že finanční prostředky ve výši 11.100,-- Kč byly vráceny 
zpět do rozpočtu města. Bylo navrhováno uvedenou částku převést a použít na propagační a informační materiál na 
schválený projekt – Besedy pro MŠ a ZŠ - „Bezpečně po celý den“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 16 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 28

Návrh byl schválen.

17)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby dle schválených „Zásad“. 
Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům finanční příspěvek na výstavbu rodinného 
domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 17 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 29

Návrh byl schválen.

18)   Dodatek č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Centrum ICT Karviná
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Předmětem Dodatku č. 4 je vymezení movitého 
majetku uvedeného v příloze č. 1 k usnesení a předaného příspěvkové organizaci Centrum ICT Karviná k 
hospodaření od 16.12.2014. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 18 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 30

Návrh byl schválen.

19)   Pokyny pro zpracování návrhu Územního plánu Karviné
p. T. Hanzel - řekl, že materiál byl stažen z programu. Bylo takto rozhodnuto na základě dohody jednání zástupců 
politických stran na kulatém stole. Materiál bude podrobněji prezentován v souvislosti s připravovaným novým 
územním plánem s tím, že k projednání na ZM bude předložen v lednu 2015.

20)   Určení člena ZM Karviné pro spolupráci s pořizovatelem územně plánovacích dokumentací pro území 
statutárního města Karviné
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Protože zákon o územním plánování a 
stavebním řádu zavedl povinnost zapojení zastupitelstva obce do průběhu pořizování územně plánovací 
dokumentace prostřednictvím určeného zastupitele, radou města bylo doporučeno určit tímto členem náměstka 
primátora Ing. Miroslava Hajdušíka. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 20 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 31

Návrh byl schválen.

21)   Územní plán obce Karviná
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. O úvodní slovo k tomuto materiálu požádal 
vedoucího oddělení Bc. Břetislava Vašíčka, kterému předal slovo.
Bc. B. Vašíček - uvedl, že pro správní území statutárního města Karviné bude pořizen (nový) Územní plán Karviné, 
který po jeho vydání zastupitelstvem města nahradí platný územní plán obce. V současné době je zpracován „Návrh
pokynů pro zpracování návrhu Územního plánu Karviné“ a po jejich schválení bude zpracován projektantem návrh 
Územního plánu Karviné, který bude poté projednán podle příslušných ustanovení stavebního zákona. Protože do 
31.12.2015 nebude Územní plán Karviné vydán, nastala by situace, že stávající plán pozbude platnost a statutární 
město Karviná nebude mít platný územní plán, který je podkladem pro rozhodování v daném území. Aby se 
předešlo výše uvedené situaci, bylo navrženo prodloužit platnost Územního plánu obce Karviná, a to dvěma 
způsoby: platnost územního plánu řešit ve Změně č.13 Územního plánu obce Karviná, která se v současné době 
pořizuje nebo platnost územního plánu řešit samostatnou Změnou č. 14, o jejímž pořízení musí rozhodnout 
zastupitelstvo města. V případě, že bude odsouhlasen druhý návrh řešení, tak jak bylo doporučeno radou města, 
bude nutné, aby zastupitelstvo města rozhodlo o pořízení Změny č. 14, uložilo Odboru rozvoje MMK pořídit Změnu 
č. 14 Územního plánu obce a určilo Ing. Miroslava Hajdušíka, člena Zastupitelstva města Karviné, který bude 
spolupracovat s pořizovatelem v jednotlivých etapách pořizování Změny č. 14 Územního plánu obce Karviná.
p. T. Hanzel - poděkoval za uvedení materiálu, ke kterému otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - požádal o vysvětlení, proč bylo v důvodové zprávě materiálu uvedeno, že pořizovatel doporučuje 
odsouhlasit první návrh řešení prodloužení platnosti Územního plánu obce Karviná Změnou č. 13 a v návrhu na 
usnesení rada města doporučuje rozhodnout o pořízení Změny č. 14. 
Ing. L. Rasyzk - vystětlil, že materiál byl projednáván v předstihu s tím, že rada města se usnesla na navrhovaném 
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řešení z důvodů realizace záměrů firem na Novém Poli.
p. T. Hanzel - protože další dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 21 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č. 32

Návrh byl schválen.

22)   Poskytnutí finančního příspěvku do Fondu cestovního ruchu turistické oblasti Těšínské Slezsko
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Finanční příspěvek bude poskytnut na základě 
Smlouvy o zajištění podpory cestovního ruchu a propagace turistické oblasti Těšínské Slezsko, a to vydáváním 
informačních materiálů a jinými vhodnými prostředky. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy nebyly k předloženému materiálu podány, nechal o návrhu usnesení bodu 
programu č. 22 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 33

Návrh byl schválen.

23)   Bezúplatný převod majetku na Centrum ICT Karviná, p.o.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 34

Návrh byl schválen.

24)   Převod jednotek v domě č. p. 2179, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 35

Návrh byl schválen.
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25)   Převod jednotek v domě č. p. 2180, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 36

Návrh byl schválen.

26)   Převod jednotek v domě č. p. 2181, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 26 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 37

Návrh byl schválen.

27)   Převod jednotek v dodmě č. p. 2182, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 27 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 38

Návrh byl schválen.

28)   Převod jednotek v domě č. p. 2183, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 28 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 39
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Návrh byl schválen.

29)   Převod jednotek v domě č. p. 2184, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 29 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 40

Návrh byl schválen.

30)   Nabytí pozemků - Demonta T, s.r.o.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 30 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 41

Návrh byl schválen.

31)   Nabytí pozemků - manželé Uvírovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 31 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 42

Návrh byl schválen.

32)   Nabytí pozemků - ČR ÚZSVM
Materiál stažen z programu.

33)   Převod pozemků - manželé Heczkovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 13



p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 33 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 39
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 43

Návrh byl schválen.

34)   Převod pozemků - manželé Skupeňovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 34 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 40
PRO : 36
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 44

Návrh byl schválen.

35)   Převod pozemků - Tadeáš Kosarz
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 35 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 41
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 45

Návrh byl schválen.

36)   Převod pozemku p. č. 423/41 v k.ú. Ráj - Jana Tvrdá
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 36 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 42
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 46

Návrh byl schválen.

37)   Převod části pozemku p. č. 540/55, k.ú. Staré Město u Karviné - MERANO a.s.
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p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 37 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 43
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 47

Návrh byl schválen.

38)   Vyřazení dlouhodobého majetku
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 38 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 44
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 48

Návrh byl schválen.

39)   Smlouva o zřízení služebnosti - Asental Land, s.r.o.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 39 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 45
PRO : 40
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 49

Návrh byl schválen.

40)   Záměr prodat nemovitý majetek - pozemek p. č. 91 s budovou č. p. 89 ul. Fryštátská v Karviné-Fryštátě
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Ing. O. Brdíčko - předložil návrh na doplnění usnesení, aby byl schválen záměr prodeje nejen dražbou, ale byl 
doplněn o další varianty prodeje s tím, že během prvního pololetí 2015 má být ministerstvem pro místní rozvoj 
vyhlášen dotační program, který by mohl být pro naše město zajímavý v souvislosti s možností získat dotaci. V 
tomto případě by pak navrhoval dům neprodat a přestavět ho např. na seniorské bydlení nebo na statrovací byty pro 
mladé rodiny. Dodal, že v případě schválení pouze dražby bychom si zavřeli tyto další možnosti na využití budovy.
p. T. Hanzel - dodal, že záměrem města je prodat uvedenou budovu. Na kulatém stole byla na toto téma vedena 
diskuze s tím, že majetek města je třeba nějak využívat nebo s ním hospodařít. Otázkou je schválení veřejné 
dražby, kterou bychom si mohli zavřít další cestu k jiným možnostem. Doporučil proto schválit záměr prodat 
nemovitý majetek - pozemek p. č. 91 s budovou č. p. 89 na ul. Fryštátské v Karviné-Fryštátě a následně v rámci 
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jednání majetkové komise upravit formu využití této budovy.
p. T. Hanzel - protože další dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o původním 
návrhu usnesení bodu programu č. 40 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 46
PRO : 27
PROTI : 13
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 50

Návrh byl schválen.

41)   Záměr nabytí nemovitostí - ubytovna Kosmos
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Bc. M. Gill - občan města - vznesl dotaz, jak to vypadá s předkupním právem nájemce ubytovny Kosmos a zda je 
reálné splnění předvolebního slibu ČSSD, že ubytovnu Kosmos město odkoupí.
p. T. Hanzel - ujistil Bc. Gilla, že město na svém záměru trvá s tím, že věci se pomalu realizují, až se zcela 
zrealizují. K předkupnímu právu uvedl, že je to věc firmy Asental, aby si záležitosti spojené s předkupním právem s 
nájemcem vyřešila. Záměrem města je, a také v tomto duchu vedou s firmou Asental jednání, že pokud bude vůle 
zastupitelstva města schválit předložený záměr, ubytovnu město koupí a začne realitovat další kroky.
Protože se Bc. M. Gill - občan města opětovně přihlásil do diskuze, nechal hlasovat o udělení slova.

HLASOVÁNÍ : č. 47
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č.          

Návrh byl schválen.

                 
Bc. M. Gill - občan města - požádal primátora o upřesnění odpovědi, jestli ví, zda má současný nájemce předkupní 
právo k odkoupení ubytovny Kosmos.
p. T. Hanzel - řekl, že to neví. Firma Asental si musí sama vyřešit tyto záležitosti s původním nájemcem. Město v 
této věci jedná s firmou Asental s tím, že pokud bude zastupitelstvem města schválen záměr nabytí nemovitosti a 
učiněny další kroky, ubytovnu Kosmos prodá městu, je to jejich priorita.
Bc. M. Gill - občan města - protože je to předvolební slib ČSSD, tak by jako primátor měl mít v této záležitosti 
jasno a nemělo by mu být jedno, jak bude věc s předkupním právem současného nájemce firmou Asental vyřešena.
p. T. Hanzel - protože další dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 41 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 48
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 51

Návrh byl schválen.

42)   Nové interpelace členů ZM
Nebyly podány žádné nové interpelace členů ZM.

43)   Různé - MMK, občané
p. T. Hanzel - zeptal se, zda chce vystoupit někdo z řad členů ZM v rámci bodu různé.

Ing. O. Brdíčko – na základě požadavku občanů z Karviné-Ráje, ul. V Polích, požádal o provedení opravy 
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komunikace, alespoň její první části kolem zásobníku vody a v případě, že by nebylo možné umístit značku obytná 
zóna, tak komunikaci u domu č. p. 179 osadit retardérem.
p. T. Hanzel - řekl, že záležitost bude řešena v pracovním pořádku.

p. A. Barák – poukázal na zvýšený výskyt hlodavců (potkanů) v oblasti kolem toku Mlýnky, restaurace Oázy, Dinos a 
Reflexu v Karviné-Fryštátě. Požádal o provedení deratizace. Měl informaci, že plošná deratizace nebyla provedena 
cca 2 roky.
Ing. H. Bogoczová - sdělila, že deratizace veřejných prostor a budov ve vlastnictví města je prováděna 2 x ročně. 
Požádala pana Baráka, aby přesně zpecifikoval a nahlásil místa, kde se objevil zvýšený výskyt těchto hlovavců s 
tím, že mimořádná deratiziace bude provedena.

Mgr. I. Hudzietzová - prezentovala žádost Sboru dobrovolných hasičů z Karviné-Ráje o provedení rekonstrukce 
stávající budovy zbrojnice.
p. T. Hanzel - řekl, že záležitost bude řešena v pracovním pořádku.

p. T. Hanzel - podal informaci, že radě a zastupitelstvu města byl zaslán dopis Občanského sdružení TRIANON z 
Českého Těšína, ve kterém poděkovali městu za dosavadní podporu zaměstnávání osob se zdravotním postižením. 
Součástí dopisu bala rovněž tiskává zpráva o průběhu konání 12. mezinárodní konference „Bez bariér, bez hranic“ 
2014, která byla písemně založena k zápisu.

p. T. Hanzel - zeptal se, zda chce vystoupit někdo z řad občanů města. Zdůraznil, že na veškeré dotazy nebo 
náměty přednesené v bodě různé bude občanům odpovězeno pouze písemně, aby odpovědi byly přesné, relevantní 
a transparentní.

p. J. Čikl – občan města – řekll, že již před rokem vystoupil na ZM s problematikou automobilové dopravy ve 
městě, a to s parkováním automobilů mimo vyhrazené prostory – na chodnících, na zelených plochách apod. 
Poukázal také na problematiku nerespektování značek zákazu parkování nebo stání. Zeptal se, zda se v této 
záležitosti do budoucna něco změní.
Dále poukázal na poškozování revitalizovaného majetku města (chodníky, obrubníky v centru města najíždějícími 
vozy). Zajímalo ho, jak bude město o svůj majetek pečovat nebo ho chránit, jak bude přistupovat a kontrolovat 
dodržování pravidel a předpisů.
p. T. Hanzel - řekl, že to není problém pouze města Karviné, ale parkování je problémem celorepublikovým ve 
větších městech. Uvedl, že v řadě věcí měl pan Čikl pravdu, že někteří občané zákazy nebo příkazy nedodržují, 
parkují, kde chtějí s tím, že kontrolní činnost MP Karviná je prováděna, ale není dostatek policistů na to, aby se vše 
uhlídalo. MP je dnes v situaci, kdy řeší více problémů, především zajišťuje bezpečnost ve městě. Jak to ve městě 
vypadá, je dáno především výchovou lidí a také jejich úctou k majetku. Vše je tedy o ukázněnosti lidí. Opatření 
budou prováděna, ale postupně, protože na to nejsou v současné době kapacity. Vše nelze to udělat ze dne na den. 
Na připomínky bude odpovězeno písemně.

Bc. M. Gill - občan města - poděkoval zastupitelstvu města za vyhovění jeho dlouholetým a marným prosbám o 
změnu času v konání zasedání ZM, přestože hodina 17:30 není ideální. I přesto, že se tomu zastupitelstvo města 
bránilo a teď to vydává za svůj nápad, byl s tímto výsledkem spokojen. Do budoucna se uvidí, zda to bylo dobré 
rozhodnutí. Ohradil se proti tvrzení pana primátora, že je proti všemu. Řekl, že se ve svých vystoupeních vyjadřuje k 
věcem, ke kterým se chce vyjádřit. Nikdo také neříká, že průmyslová zóna musí být nutně dobrá věc, pokud nebude 
obsazena, nebude to dobrá věc. Že vybudování obchvatu města musí být dobrá věc, pokud dojde ke zničení 
zámeckého parku, nebude to dobrá věc nebo že odkoupení ubytovny Kosmos a její přebudování na byty sociální 
nebo startovací musí být dobrá věc. Dodal, že zastupitelstva města slouží k tomu, aby občané měli právo příjít na 
jednání a vyjádřit se k tomu, co se např. peče za zavřenými dveřmi nebo se vyjádřili k projednávaným bodům 
programu.
p. T. Hanzel - řekl, že nic nepečou za zavřenými dveřmi. Vybudování obchvatu určitě dobrá věc bude a nedojde tím 
ke zničení zámeckého parku, je to pouze interpretace pana Bc. Gilla z informací, které má. Také vybudování nové 
průmyslové zóny Nad Barborou bude dobrá věc, neboť přinese příležitost práce pro občany našeho města díky 
útlumu těžby v OKD, a.s. Přebudování ubytovny Kosmos bude taky dobrou věcí, pokud bude městem odkoupena a 
přestavěna na byty pro seniory nebo bydlení podobného charakteru. Rozhodnutí konat zasedání ZM v 17:30 hodin 
vzešlo z iniciativy nového zastupitelstva a není to reakce na požadavek z posledních 8 let, ale poslední 2 roky, kdy 
byl tento návrh předložen z jejich strany. Bylo řečeno, že rozhodnutí bude ponecháno na novém zastupitelstvu, které 
takto rozhodlo v rámci schválení Jednacího řádu ZM.

p. R. Tomala - občan města - vyjádřil se ještě k volbě primátora na ustavujícím zasedání ZM s tím, že zástupkyně 
hnutí ANO 2011 požadovala, aby volba primátora a jeho náměstků byla provedena tajným hlasováním. Měl za to, že 
občané si své zastupitele zvolili ve volbách a mají právo vidět, jak zastupitelé hlasují. Jako příklad uvedl např. 
hlasování v Parlamentu ČR, kdy se poslanci veřejně vyjadřují pro vyslovení důvěry vládě.
Dále vznesl dotaz, kdy bude dokončena aktualizace webových stránek města. Stále je uváděno, že jsou v úpravě.
Pro zajištění větší účasti občanů na zasedáních předložil návrh, aby bylo podáváno občerstvení zdarma, ale až po 
jeho ukončení, nikoliv předem. Určitě by se tím zajistila větší účast občanů na ZM. Dodal, že tento návrh uvedl jen 
jako příklad, který se při konání různých akcí osvědčil. Domníval se, že kdo chce na zasedání ZM přijít, má 

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 17



možnost, neboť 6 týdnů dopředu je známo, kdy se zasedání ZM bude konat. Je tedy jedno, jestli se konají v ranních 
nebo v odpoledních hodinách.
Vyjádřil se ještě k problematice placení poplatku za komunální odpad s tím, že zná majitele bytu, kteří žijí v cizině, 
ve svém bytě mají nájemníky, kteří tam dělají nepořádek, což by se taky mělo nějakým způsobem řešit.
Na závěr svého vystoupení popřál všem příjemné svátky a šťastný nový rok 2015.
Bc. M. Gill - občan města - vyjádřil se k vystoupení pana Tomaly, který hovořil o veřejném hlasování. Tajné 
hlasování není žádná špatná věc. V zákoně je dána možnost volit veřejným i tajným hlasování, ale o lidech by se 
mělo rozhodovat tajným hlasováním. Měl za to, že je nesmysl volit veřejným hlasováním primátora, když se na Vás 
dívá. Znamenalo by to, jako by při volbách šel s Vámi za plentu. Proto by se mělo vždy o lidech rozhodovat tajně.

p. E. Tlolka - občan města – vystoupil k problematice výkupů pozemků nutných pro výstavbu atletického stadionu. 
V úvodu svého vystoupení seznámil zastupitelstvo města se schváleným záměrem vybudovat 6-ti dráhový ovál, a to 
na mimořádném zasedání ZM dne 24.06.2014. Zastupitelstvo mu také udělilo plnou moc k projednávání nutných 
výkupů nemovitosti s jejich vlastníky v termínu do 31.12.2014. Při své práci mimo jiné zjistil, že pozemky určené k 
výkupu jsou zatížené předkupním právem Státního pozemkového úřadu, se kterým byl nucen zahájit vyjednávání a 
následně oslovit všech 44 dotčených majitelů pozemků a sepsat s nimi “Nabídku povinného na využití nebo 
nevyužití předkupního práva“, jako podklad pro zrušení předkupního práva na dotčené pozemky. Při své práci 
narazil na problém jednoho z vlastníků, který byl proti výkupu a nabádal ostatní majitele k odmítání souhlasu s 
výkupy. Činil prý tak proto, že byl pracovníky MMK informován, že když svůj pozemek neprodá, postaví město místo 
plánovaného 6-ti dráhového oválu ovál 4 dráhový. Tato iniciativa značně zpomalila práce na výkupech s tím, že v 
současné době měl podepsaných 25 smluv o smlouvách budoucích a stejný počet návrhů na zrušení předkupního 
práva pro Státní pozemkový úřad. Ve svém vystoupení dále uvedl, že lhůta na výkupy pozemků se prodlouží do 
30.04.2015. Dále uvedl, že byl také pozván na předsednictvo Českého atletického svazu, kde byl informován, že v 
případě výstavby 6-ti dráhového oválu bude jeho předseda intervenovat na MŠMT, případně přímo u ministra 
školství pana Marcela Chládka za poskytnutí dotace na jeho výstavbu. Písemná příloha s vystoupením byla 
doložena k zápisu.

p. M. Heisigová - občanka města - vyjádřila se k aktuální situaci ve Starém Městě. Řekla, že v říjnu před 3 lety 
oznámil primátor města, že se vedení města dohodlo s OKD, a.s. na rozšíření těžby pod Starým Městem s tím, že 
ochrání městské části Ráj a Darkov. Chtěla proto seznámit zastupitele s tím, jak po třech tetech vypadá situace v 
OKD a jak daleko za tuto dobu postoupilo ve svém záměru. Pokud má OKD, a.s. skutečně zájem těžit pod Starým 
Městem, jejich činnost by určitě probíhala zcela jiným tempem. Připomněla podmínky, které musí OKD, a.s. splnit, 
aby mohlo požádal báňský úřad o povolení hornické činnosti pod Starým Městem: 1) Dohoda s městem Karviná, 2) 
vyřešení střetu zájmů se všemi majiteli nemovitostí na území, kterého se rozšíření těžby týká a 3) stanovisko 
ministerstva životního prostředí k dokumentaci EIA. Uvedla, jak vypadá průběh plnění techto podmínek: Dohoda s 
městem Karviná - podle zákona č. 106 si jejich sdružení podalo žádost na město Karviná, zda již podepsalo dohodu 
s OKD, a.s. ohledně vyřešení střetu zájmů, protože OKD, a.s. předložilo v dokumentaci EIA informaci, že dohoda již 
byla městu předložena k projednání a posouzení v orgánech města. Pan primátor jim odpověděl, že OKD, a.s. 
vedení města žádnou písemnou dohodu nepředložilo. Takže informace uvedené v dokukmentaci EIA se nezakládají 
na pravdě. Dnes pan primátor také připustil útlum těžby OKD, a.s. a nutnost zřizovat novou průmyslovou zónu a 
získávat nové zaměstnavatele. Doufala, že dohoda mezi městem a OKD, a.s. nebude brzo podepsána. K druhé 
podmínce uvedla, že za 3 roky OKD, a.s. vykoupilo cca 90 rodinných domů, několik zahrádek, zahrad a ostatních 
ploch. Od r. 2012 do dnešního dne byly výkupy zastaveny. Určitě by se tak nechovala firma, která by chtěla v roce 
2016 rozjet těžbu pod Starým Městem. Polovina nemovitostí není vykoupena, je dost občanů, kteří jsou rozhodnuti 
své nemovitosti neprodat a díky novele horního zákona není možné majitele nemovitostí vyvlastnit, tedy není možné 
přimět tyto občany k tomu, aby své nemovitosti prodali. Ke třetí podmínce, ke stanovisku ministerstva ŽP k 
dokumentaci EIA, uvedla, že je ve fázi posuzování posudku s tím, že bude následovat veřejné projednávání. Není 
jisté, zda konečné stanovisko ministerstva bude známo v roce 2015 nebo v roce 2016 a zda bude stanovisko kladné 
či záporné. V této dokumentaci OKD, a.s. už upustilo od svého maximálistického záměru, který by měl ovlivňovat i 
přírodní lokalitu Natura 2000, karvinské rybníky a průmyslovou zónu Nové Pole, o čemž by se také dalo diskutovat. 
Pod průmyslovou zónou sice již nejsou plánované žádné poruby, které by se měly těžit, ale zcela jistě do 
průmyslové zóny půjdou vlilvy z hornické čínnosti, která by podle plánované dokumentace EIA měla probíhat pod 
zastavěnou částí Starého Města, která sousedí s průmyslovou zónou Nové Pole. Jejich občanské sdružení má 
informaci, že významný zaměstnavatel na Novém Poli - firma Mőlnlycke, která se chtěla rozšiřovat a přistavovat 
další halu na Novém Poli, z obav z hornické činnosti, která už probíhá v 11. kře na Kozinci a z obav budoucíi těžby, 
své rozšíření zvažuje na průmyslové zóně Dukla v Havířově. Uvedla také konkréní případy u ferem, kde se vlivy 
důlní činnosti již projevily. Dále uvedla, že OKD, a.s. nemá dodnes schálenou změnu ochrany ložiska na území, kde 
navrhovalo zpřísnění ochrany. V 6/2014 byla ministerstvem životního prostředí prodloužena lhůta pro odstranění 
těchto nedostatků o jeden rok. Pokud jde OKD, a.s. o to, aby mohlo v roce 2016 těžit, má pouze rok na to, aby tyto 
nedostatky odstranili. Poukázala na to, že byla schválena ražba pro přípravu prvního porubu pod Starým Městem. 
Občanské sdružení i město Karvná se účastnilo řízení, oba se proti němu odvolali, nakonec padlo zamítavé 
rozhodnutí. Ražba byla schválena, bylo plánovano, že se rozjede v září, ale je prosinec a ražba nejede, přestože je 
důležitá pro započetí těžby v roce 2016. Vedení města několikrát veřejně prohlásilo, že souhlas s těžbou pod Starým 
Městem je podmíněn vyřešením střetu zájmů s majiteli nemovitostí a že majetek města v této lokalitě prodá jako 
poslední. Doufala, že toto vyjádření stále platí a nic se na tomto vyjádření nezměnilo. Vzhledem k tomu, že byl z 
jednání ZM stažen bod programu č. 19, vyjádřila se k Pokynům pro zpracování územního plánu. Zde se zle 
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přesvědčit o tom, že lokalita Starého Města je do nového územního plánu navrhována jako územní, kde nebude 
možné stavět nové stavby, tedy bude se jednat o území pod stavební uzavěrou. Nerozuměla tomu, že město nechá 
rozhodnutí na občanech, zda své nemovisti prodají či neprodají a v územním plánu už je tato lokalita odsouzena k 
tomu, že zde nebude možný žádný rozvoj. Měla za to, že toto rozhodnutí je předčasné. Město Karviná by mělo vydat 
rozhodnutí, že nesouhlasí s připomínkou OKD, a.s. k územnímu plánu a teprve v případě, že bude těžba povolena, 
to dát změnou územního plánu do souladu.
p. T. Hanzel - řekl, že neví, zda má na vystoupení paní Heisigové reagovat, protože cokoliv řekne, je vždy použito 
proti němu. Dokáže vytahovat z kontextu jeho slova, která uvedl. Nikdy nezastíral, že těžba uhlí v Karviné jednou 
skončí a že to bude možná brzy. Uváděl také, že nelze spoléhat jen na tohoto velkého zaměstnavatele, ale je třeba 
hledat a vytvářet nové pracovní příležitosti. Proto začala probíhal jednání o vytvoření průmyslové zóny Nad 
Barborou. To, že se firma Mőlnlycke přesune výstavbou nové haly o cca 15 km dále, nic neřeší, stále bude na 
katastru města Karviné, kde mohou být zaměstnáváni také občané Karviné a Havířova. Staré Město neobětovali, 
jak to stále jejich občanské sdružení tvrdí, ale pouze město nesouhlasilo, aby se OKD rozšiřovalo svou těžbou do 
Ráje a Darkova. S rozšířením těžby souhlasili ve Starém Městě proto, že je zde schválen dobývací prostor s tím, že 
město s OKD, a.s. podepíše dohodu až v době, kdy budou splněny všechny stanovené podmínky. Dnes se však 
řada věcí neděje, za některé mohou lidé se Starého Města poděkovat také jejich sdružení. Stále mu však není 
jasné, o co vlastně sdružení jde. Neustále jen těží ze situace, která nastala, vedení města obviňují z toho, že brání 
firmám v podnikání a chtějí, aby tady bylo pouze OKD. 
p. M. Heisigová - občanka města - řekla, že pouze prezentovala běh událostí tak, jak za sebou násleledovaly. 
Měla však za to, že jak jednotlivé věci za sebou jdou, nenasvědčují tomu, že by OKD, a.s. svou těžbu ve Starém 
Městě mělo rozšiřovat. Město nechává rozhodnutí na lidech a tvrzení, že OKD prodá svůj majetek jako poslední. 
Mezi tím však dojde zbytečně k likvidaci celé jedné městské části, kterou bychom měli spíš chránit, aby mohla být 
využita pro rozšíření individuální výstavby nebo k rozšíření podnikání malých živnostníků. Dodala, že vše záleží na 
ekonomické situaci, která však ve firmě OKD není dobrá a může nastat situace, že se tato soukromá firma položí 
sama a tisíce lidí bude bez práce. Dodala, že vedení města mělo celé dvě volební období na to, aby budovalo nové 
průmyslové zóny a přilákalo na ně nové zaměstnavatele nebo investory.
p. T. Hanzel - řekl, že rozhodnutí, co bude dále, je jen na OKD, a.s. Osobně má pouze zájem, aby OKD, a.s. 
fungovalo a poskytovalo zaměstnání občanům města. Uvedl, že v roce 2011 byla ekonomická situace zcela odlilšná, 
než je tomu dnes. I díky iniciativě jejich sdružení se situace v OKD, a.s. začala komplikovat, pořád se něco 
odsouvalo v čase, pořád se někdo odvolával, stále se něco řešilo a dosud řeší. Plány OKD, a.s. byly postaveny na 
situaci v tom daném roce s tím, že město dalo OKD, a.s. možnost průchodu k jejich plánům. K tomkuto kroku 
přistoupili s vědomím, aby OKD, a.s. mělo perspektivu na dalších 10 a více let. Dnes je situace zcela nová, je 
zvoleno nové zastupitelstvo města, které může rozhodnout zcela jinak s tím, že dohoda s OKD, a.s. nebyla 
předmětem jednání.

Ing. O. Brdíčko - měl technickou připomínku - pokud bude k dispozici dohoda, která má být uzavřena mezi městem 
Karviná a OKD, a.s., aby byla projednávána na zastupitelstvu města. Požádal, aby projednávání územního plánu 
obce bylo také odloženo s tím, že některé připomínky budou dopracovány nebo vypuštěny.

p. J. Adámek – občan města – podal návrh na vybudování kluboven v domech DPS, aby se jejich obyvatele měli 
kde společně scházet. DPS na ul. Markova byla jediným domem, který nemá tuto společenskou místnost. 
Požadavek byl předložen již v minulém volebním období. Připomněl primátorovi a jeho náměstkům, že byli zvoleni 
pro to,aby pracovali pro občany města. Dále požádal pana primátora a jeho náměstky o zveřejnění výše platů s tím, 
že dle zákona o svobodném přístupu k informacím má na to nárok. Informaci již požadoval dříve, ale dosud mu na 
to nebylo písemně odpovězeno. Informaci chtěl proto podat ústně na ZM, aby to slyšeli i ostatní občané města.
p. T. Hanzel - řekl, že tato informace již byla zveřejněna v tisku, kde se s ní mohli všichni občané seznámit.

p. M. Siudová - občanka města – vystoupila s připomínkami k odpovědím z Odboru majetkového MMK na náměty, 
které podala na ustavujícím ZM dne 04.11.2014, týkající se průběhu volební kampaně, kdy upozornila na nerovné 
podmínky jednotlivých volebních stran nebo hnutí. Odpovědi však dle jejich názoru nebyly pravdivé nebo objektivní. 
Měla za to, že některé akce byly pořádané stranou ČSSD. Dále poukázala pouze na zkušební provoz vrátného v 
domech DPS, který by měl být po třech měsících ukončen. V této souvislosti reagovala na vystoupení Mgr. Bičeje k 
řešení této problematiky. Rovněž se připojila k návrhu pana Adámka na vybudování kluboven i v ostatních domech 
DPS, aby se jejich obyvatele měli kde společně scházet. Obrátila se také k novým zastupitelům, aby upozornili 
občany města a na MMK chodili vyřizovat své požadavky nebo žádosti ve dvou, aby měli svědky a viděli, jaké je 
jednání některých úředníků, i když ne všichni úředníci takto jednají a ty dobré se bála pochválit. Poukázala na řešení 
problematiky, svého požadavku s bytmistrovou na BYTservisu-služby, s.r.o., které nebylo z její stravy správné. Další 
připomínku měla ke schválené změně konání zasedání ZM v 17:30 hodin s tím, že upřednostňovala dobu konání v 
16:00 hodin také z bezpečnostního hlediska, kdy večer již není v Karviné bezpečno. Reagovala také na vystoupení 
pana Tomaly, který tvrdí, že v Karviné je vše dobré, s čímž se však většina občanů města neztotožňuje. Podpořila ve 
svých vystoupeních Bc. Gilla.

p. R. Tomala - občan města - reagoval na vystoupení paní Siudové, ve kterém vyvrátil její tvrzení o společnosti 
BYTservis-služby, s.r.o., se kterou má jen dobré zkušenosti. K předvolební akci konané v Domě Družba, které se 
také zúčastnil, uvedl, že nebyla pořádaná stranou ČSSD, ale městem Karviná. Nebyly zde rozdávány žádné 
předvolební letáky nebo balónky.
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p. T. Hanzel - požádal, aby záležitosti kolem pořádání předvolebních akcí nebo kampaní již nebyly za ZM 
projednávány nebo připomínkovány. Volby dopadly, jak dopadly, tedy dle vůle voličů. Poukázal na to, že paní 
Siudová jako občan ve svých vystoupeních porušila 2 x Jednací řád ZM s tím, že po jiných vyžaduje, aby jednali 
podle pravidel.

p. V. Chocholoušová – občanka města - podala návrh, aby do Karvinského zpravodaje města mohli přispívat 
svými články, náměty nebo názory také občané města, kteří nechtějí veřejně vystupovat na ZM,
- z důvodu zajištění bezpečného provozu v autobusech MHD by měli být jejich řidiči řádně proškoleni, jak 
postupovat v případě, že v dopravním prostředku MHD dojde k úrazu,
- při tvorbě nových jízdních řádů apelovat na ČSAD, a.s., aby byly navýšeny spoje MHD, které budou zajíždět k OD 
TESCO.
Všem zastupitelům poděkovala za jejich práci, popřála jim pevné zdraví, silné nervy a selský rozum při rozhodování. 

p. T. Hanzel - protože se do bodu různé již nikdo nepřihlásil a byly projednány všechny body programu, zasedání 
ZM ukončil. Na závěr popřál všem příjemné prožití vánočních svátků, hodně zdraví, úspěchů a spokojenosti v 
novém roce 2015.

Tímto bylo 2. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno. 
Na dalším zasedání se Zastupitelstvo města Karviné sejde ve čtvrtek 29. ledna 2015 v 17:30 hodin.

Tomáš Hanzel, v. r.
........................................
Tomáš Hanzel
primátor

Ověřovaté zápisu:

Petr Mikula, v. r.
.........................................
Ing. Petr Mikula

Vladimír Kolek, v. r.
.........................................
Vladimír Kolek

Zapsala: Jana Nekardová, zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 29.12.2014
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